

# Referat fra møte i LGU mandag 11.januar 2021

Tilstede: Bjørn, Helge, Trine, Ingrid, Solveig

Vi minnes Martha Opseth som har gått bort. Hun har alltid stilt opp for fellesskapet.

Protokoll fra forrige styremøte 16.11.2020 godkjent.

## 1 Orientering

- Fått 30.000 kr fra Sparebankstiftelsen til stimerking. Pengene blir utbetalt når skilta er bestilt.
- Momskompensasjon har gitt oss 31663kr.
- Bente Langhol (Skåret Sanitetsforening) har sendt inn en søknad til Statsskog om å få kjøre opp skiløyper i Skåret. De har søkt i LGUs navn.
- Litlfosbrua  
Hvem har ansvaret for brøytinga på brua? Kommunen har ansvaret for brua og veiene som fører inn til brua er kommunale. Helge tar kontakt med Hans Martin Aas.

## 2 Ljørdalsdaga

- Trine har gått ut av komiteen for Ljørdalsdaga. Hun ønsker også å trekke seg fra LGU pga. sin situasjon. Hun sitter foreløpig til årsmøtet. (tar opp det igjen og vi får til en ordning.)
- Komiteen har hatt 3 møter. Tormod Storbæk har gått inn i komiteen istedet for Trine. De har redusert antall aktiviteter og daga blir arrangert bare fredag og lørdag. Hele situasjonen er usikker mht. coronasituasjonen.
- Vi diskuterer avtalen med Lars Kristerz. Kan vi si opp den hvis det ikke er mulig å få ha mange nok personer i lokalet? Hvis vi bare får ha et lite antall personer i lokalet, vil vi gå i minus. Vi avventer situasjonen inntil videre.
- Komiteen satser på revy og revyngjengen har hatt revymøte i jula.
- Grendestafetten legges til Nordmojordet.
- Viktig at vi har et budsjett med tanke på coronamidler hvis vi må avlyse. Vi synes budsjettet som ble lagt fram er fornuftig.  
Vi synes komiteen har jobbet bra. Komiteen jobber videre og vi vurderer situasjonen etter påske.

## 3 Høring scooterløype

Vi ser på forslagene.

Vi har ingen innsigelser mot alternativene som foreligger. Men vi synes det er viktig at leden går helt ned til Villa Fregn. De berørte parter må avgjøre dette.

## 4 Parkering Holla, nok en gang.

Vi må ha tillatelse fra Trysil kommuneskoger, noe vi har fått ja til. Endring på avkjørselen må vi søke om. Skal vi søke om dette må vi vite nøyaktig hvor den skal gå. Bjørn har pratet med lederen, Per Olav Bakken. De er interessert i å ordne det, men ikke være med på betalingen. De kan rydde plassen for 15.-18.000 kr. Slik det er nå er det veldig bløtt der. Oddvar Skogstad vil være med å se på dette. Er det vår oppgave å drive på med dette? Er det naturlig at LSK, Lørdalen Løypeforening og Utmarkslaget tar seg av dette? Trafikksikkerhetsutvalget i Innlandet kan hjelpe oss, men ikke med penger. Altså, «Intet nytt fra vestfronten». Vi tar det opp på årsmøtet. Hvis vi skal jobbe videre med prosjektet, må vi ha tillatelse til å bruke penger på det. Skal vi ha en ny befaring med trafikksikkerutvalget, kommunen og foreningene?